
Zápis č 07/2024 ze schůze Rady spolku ze dne 11.11.2024 

FC SLOVAN Havlíčkův Brod z.s. 

           ------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

Přítomni: Kolář Radek, Mazánek Pavel, František Souček, Josef Soural, Křišťál Martina,  

Host:  

Omluveni:   

Termín jednání: Pondělí 11.11.2024 od 18:00 hodin 

Místo konání: Místnost rozhodčích 

Body programu:  

1. Přivítání členů RS 

2. Rada spolku vzala na vědomí kontrolu zápisu a jednotlivých bodů z předchozí schůze 

RS (06/2024) 

3. Rada spolku bere na vědomí a schvaluje  finanční situací klubu k 31.10.2024 

4. Rada spolku bere na vědomí a schvaluje přehled finančních operací klubu za období 

01.10.2024 – 31.10.2024 

5. Rada spolku bere na vědomí a schvaluje přehled závazků klubu ke dni 31.10.2024  

6. Rada spolku bere na vědomí a schvaluje přehled pohledávek klubu k 31.10.2024  

7. Jednotlivý členové rady spolku vyhodnotili účinkování A týmu v podzimní části 

sezóny, vyhodnocení cílů, návrhy řešení 

8. Rada spolku neschválila příspěvek na soustředění mužů v únoru 2025 

9. Rada spolku bere na vědomí, že A tým nyní nemá přípravné utkání v termínu sobota 

22.2.2024 od 10:00.  

10. Rada spolku schvaluje příspěvek na rozlučku A + B týmu  

11. Rada spolku neschvaluje požadavek A týmu, aby by jim klub zaplatili oběd po 

posledním zápase s Polnou  

12. Rada spolku schvaluje požadavek U19 a U17 o závěrečný oběd po utkání s Hodonínem  

13. Rada spolku bere na vědomí podrobné představení rozpočtu FCS na rok 2025 a dává 

za úkol předsedovi spolku (Pavel Mazánek) zapracovat do rozpočtu projednané 

změny. 

14. Rada spolku neprobírala bod klubové vize od mládeže po muže   

15. Rada spolku odsouhlasila, že je nutné zvýšit od 1.1.2025 členské příspěvky  

  


